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                P R O T O K Ó Ł  Nr XXII/1/2007 
 
z XXII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 20 grudnia 2007 roku w sali 
konferencyjnej Urzędu Miasta Rzeszowa przy ul. Rynek 1 / Ratusz/. 
 
     Na ustawowy skład 27 radnych w sesji uczestniczyło wg listy obecności 25 radnych, co 
stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad / lista obecności stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu. 
 
Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa - dokonał otwarcia 
XXII sesji Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady. 
Powitał radnych oraz: 
- P. Mieczysława Janowskiego – Posła do Parlamentu Europejskiego, 
- P. Tadeusza  Ferenca – Prezydenta  Miasta  Rzeszowa, 
- P. Marka Ustrobińskiego - Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- P. Henryka Wolickiego - Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
/ lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/, 
a także przedstawicieli instytucji i organizacji społeczno – zawodowych oraz przybyłych 
mieszkańców  Miasta  /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu/, 
- przedstawicieli prasy, radia i telewizji, 
- Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta Rzeszowa, kierowników jednostek 
organizacyjnych Miasta oraz jednostek współdziałających z Miastem /załącznik nr 4/. 
 
Pan Mieczysław Janowski – Poseł do Parlamentu Europejskiego - powiedział: „Panie 
i Panowie członkowie Wysokiej Rady Miasta Rzeszowa - z Panem Przewodniczącym na 
czele, szanowny Panie Prezydencie wraz z Zastępcami, Panią Skarbnik, Sekretarzem 
Miasta, szanowni drodzy Państwo. Dziękuję za zaproszenie na obrady naszego 
„parlamentu lokalnego”, bo tak postrzegam Radę Miasta Rzeszowa. Nie zawsze mogę 
być, bo moje obowiązki w Brukseli czy w Strasburgu stoją na przeszkodzie. Dziś jestem i 
korzystam ze szczególnej sposobności jaką stanowi ten przedświąteczny czas, by na 
początku podziękować Państwu za pracę dla Miasta Rzeszowa. Chcę podziękować za 
każde dobro, które się wydarzyło w Mieście za przyczyną Państwa. Mówię to ze szczerym 
sercem. Chcę też Państwa prosić o dalszą dbałość o Miasto, o przyjrzenie się temu jak 
wyglądamy nie tylko w skali Podkarpacia – bo to stanowczo za mało, nie tylko w skali 
Rzeczpospolitej – bo to ciągle za mało, ale w skali Europy. Mamy takie szanse. Rzeszów 
jest stolicą regionu, który jest większy niż 5 państw Unii Europejskiej. Od stycznia 
prezydencję w Unii Europejskiej przejmuje maleńka Słowenia. Państwo, które jest 
mniejsze co do liczby mieszkańców, niż                                                        województwo 
podkarpackie. I jestem o tym przekonany, iż sobie poradzi. My też musimy  
sobie poradzić z rozwojem naszej pięknej ziemi. Chciałbym życzyć tego, abyśmy to 
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wszystko co służy mieszkańcom Rzeszowa, Podkarpacia robili ze szczerego serca, nawet 
jeżeli różnimy się politycznie. Byśmy umieli się wznieść ponad podziały               i 
szanować się nawzajem – tutaj również do Pana Przewodniczącego jest ta prośba. Panie 
Prezydencie wiem, że wiele rzeczy zostało zrobionych, że Rzeszów wykorzystuje nieźle 
środki unijne. Chcę życzyć, żeby jeszcze lepiej to było i żebyście Państwo potrafili 
wykrzesać w sobie tyle sił, aby przedstawiciele Rzeszowa znaleźli się              w różnych 
strukturach europejskich – tak, jak kiedyś w Radzie Europy. Życzę tego najserdeczniej. 
Cieszę się, że rozwija się idea partnerstwa miast – to dobrze nam służy. Tak jak nas inni 
widzą, tak również nas będą szanować i cenić. Panie Przewodniczący, na Pana ręce 
składam kalendarz Parlamentu Europejskiego, żeby mierzył szczęśliwe dni dla Miasta. 
Również podobny kalendarz chcę przekazać Panu Prezydentowi, żeby mógł tam zapisywać 
same wspaniałe rzeczy dla całego Miasta. Dziękuję Państwu          i życzę wielkiego 
dobra na Boże Narodzenie. Dobra w dwóch wymiarach – tego, które otrzymujemy od 
opatrzności, od innych ludzi - tego, które dajemy innym i życzę radosnych, pomyślnych 
dni w całym 2008 roku. Dziękuje pięknie”. 
Następnie wręczył Prezydentowi Miasta Rzeszowa i Przewodniczącemu Rady Miasta 
kalendarze na 2008 rok. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – w imieniu zebranych, 
podziękował za życzenia i powiedział: „Dziękujemy za tą pozytywną ocenę naszej 
dotychczasowej pracy. Jesteśmy wielce zobowiązani. Proszę pozwolić, że również 
podziękujemy za to, jak wspaniale Pan reprezentuje i dba o interesy naszego regionu, 
Miasta na forum Unii Europejskiej i brukselskich instytucji. Wiemy o tym, pozytywne 
głosy do nas dochodzą i bardzo serdecznie chcieliśmy za tą dotychczasową pracę 
podziękować i zadeklarować jeszcze bardziej ścisłą, chętną i otwartą współpracę          z 
naszej strony. Proszę wierzyć, że Rada obecnej kadencji jest naprawdę wyjątkową, wiele 
uchwał zapada jednogłośnie, ponad wszelkimi podziałami, w interesie i dla dobra 
naszych mieszkańców. Chcielibyśmy jeszcze bardziej ścisłą współpracę nawiązać          z 
Panem Posłem i również chciałbym w imieniu całej Rady przekazać Panu 
najserdeczniejsze życzenia bożonarodzeniowe, życzenia samych sukcesów, pomyślności w 
nadchodzącym roku i myślę, że naszym wspólnym celem jest to, aby nasz region, nasze 
Miasto się rozwijało. W związku z tym te życzenia nam przekazane, jak również 
przekazane Panu Posłowi, są wspólnymi życzeniami i dotyczą nas, jak również wszystkich 
mieszkańców, których reprezentujemy. Dziękujemy i życzymy wszystkiego najlepszego”. 
 
Radny pan Kazimierz Greń – Przewodniczący Komisji Sportu, Rekreacji                i 
Turystyki Rady Miasta Rzeszowa – poprosił o głos i odczytał pismo Marszałka 
Województwa Podkarpackiego informujące o możliwości ubiegania się                         o 
dofinansowanie budowy w Województwie Podkarpackim boisk do piłki nożnej           o 
sztucznej nawierzchni. Tym samym zwrócił się do Prezydenta Miasta oraz Radnych       z 

PDF created with pdfFactory trial version www.pdffactory.com

http://www.pdffactory.com
http://www.pdffactory.com


 3 

prośbą o poparcie inicjatywy zgłoszonej przez Podkarpacki Związek Piłki Nożnej           i 
ewentualny udział w finansowaniu przedsięwzięcia. 
Następnie wręczył Prezydentowi Miasta koszulkę reprezentacji Polski  w piłce nożnej. 
 
Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że 
proponowany porządek obrad XXII sesji Rady Miasta Rzeszowa obejmuje następujące 
punkty:  
1. Uchwała w sprawie zmian budżetu miasta Rzeszowa na 2007 r. 
2. Uchwała w sprawie zmian w planie finansowym Gminnego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 r. 
3. Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów, do realizacji projektu pn. 

„Regionalne Centrum Transferu Nowoczesnych Technologii Wytwarzania” /druk nr: 
XXII/4/2007/. 

4. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia stawek 
jednostkowych dotacji przedmiotowych w 2007 r. /druk nr: XXII/5/2007/. 

5. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. /druk nr: XXII/3/2007/. 

6. Uchwała w sprawie przyjęcia na rzecz Gminy Miasto Rzeszów darowizny 
stanowiącej przyłącza wodociągowo-kanalizacyjne będące własnością osób 
fizycznych, zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich /druk nr: 
XXII/2/2007/. 

7. Uchwała w sprawie przystąpienia do udziału w Seminarium Kontaktowym Dla Akcji 
Zdecentralizowanych w ramach Programu Uczenie się przez całe życie /druk nr: 
XXII/1/2007/. 

8. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 119/27/2005 „Staromieście – Miłocin – Północ” w Rzeszowie  
/druk nr: XXII/6/2007/. 

9. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
10. Zapytania i interpelacje. 

 
 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że  
związku z otrzymanym w dniu wczorajszym, pismem od Komisarza Wyborczego          w 
Rzeszowie, w którym wskazał jako następną w kolejności do obsadzenia wygasłego 
mandatu w Radzie Miasta Rzeszowa, w okręgu wyborczym nr 1 z listy 14 – panią Beatę 
Ratajczak, koniecznych jest do wprowadzenia pięć pierwszych punktów porządku obrad.  
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Wnioski o zmianę proponowanego porządku obrad przedstawiają się następująco : 
 
W pkt 1 
porządku obrad 

Uchwała w sprawie obsadzenia 
wygasłego mandatu w Radzie 
Miasta Rzeszowa w okręgu 
wyborczym nr 1 – Rzeszów. 
 

- Wniosek o rozszerzenie 
porządku przyjęty 
jednomyślnie („za” 24 głosy) 

Pkt 2 Ślubowanie Radnego Rady 
Miasta Rzeszowa 
 

- Wniosek o rozszerzenie 
porządku przyjęty 
jednomyślnie („za” 24 głosy) 

Pkt 3 Uchwała w sprawie uzupełnienia 
składu osobowego Komisji 
Edukacji Rady Miasta Rzeszowa. 

- Wniosek o rozszerzenie 
porządku przyjęty 
jednomyślnie („za” 23 głosy) 

Pkt 4 Uchwała w sprawie uzupełnienia 
składu osobowego Komisji 
Rodziny i Pomocy Społecznej 
Rady Miasta Rzeszowa. 

- Wniosek o rozszerzenie 
porządku przyjęty 
jednomyślnie („za” 23 głosy) 

Pkt 5 Uchwała w sprawie uzupełnienia 
składu osobowego Komisji 
Zdrowia Rady Miasta Rzeszowa 

- Wniosek o rozszerzenie 
porządku przyjęty 
jednomyślnie („za” 24 głosy) 

 
W związku z tym, że skład Rady Miasta został uzupełniony, wprowadza się punkt 6. 
Pkt 6 Powołanie przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Rzeszowa 
 

- Wniosek o rozszerzenie 
porządku przyjęty 
jednomyślnie („za” 24 głosy) 

 
 obecny pkt 1 stanie się 7 i dlatego, uzupełnienie będzie wyglądać następująco: 
Pkt 7a Uchwała w sprawie zmian 

budżetu miasta Rzeszowa na 
2007 r.  
 

- Wniosek o rozszerzenie 
porządku przyjęty 
jednomyślnie („za” 24 głosy) 

Pkt 7b Uchwała w sprawie wykazu 
wydatków które nie wygasają z 
upływem 2007 roku. 
 

- Wniosek o rozszerzenie 
porządku przyjęty 
jednomyślnie („za” 23 głosy) 

9a Uchwała w sprawie podwyższenia 
kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów   i 
Kanalizacji Spółka z o.o.         ( 

- Wniosek o rozszerzenie 
porządku przyjęty 
jednomyślnie („za” 23 głosy) 
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1 363 044 zł ) 
9b Uchwała w sprawie wyrażenia 

zgody, na użyczenie 
nieruchomości położonej w 
Rzeszowie przy ul. Rynek. 
 

- Wniosek o rozszerzenie 
porządku przyjęty 
jednomyślnie („za” 24 głosy) 

9c Uchwała w sprawie przyjęcia 
darowizny 
 

- Wniosek o rozszerzenie 
porządku przyjęty 
jednomyślnie („za” 24 głosy) 

9d Uchwała w sprawie powołania na 
okres V kadencji Rady Miasta 
Rzeszowa na lata 2006 – 2010 
komisji dyscyplinarnych I i II 
instancji do orzekania w 
sprawach dyscyplinarnych 
pracowników mianowanych 
Urzędu Miasta Rzeszowa 

- Wniosek o rozszerzenie 
porządku przyjęty 
jednomyślnie („za” 24 głosy) 

 
 
 
 
Przyjęty porządek obrad po zmianach obejmował: 
  
  

1 Uchwała w sprawie obsadzenia wygasłego mandatu w Radzie Miasta 
Rzeszowa w okręgu wyborczym nr 1 – Rzeszów. 
 

2 Ślubowanie Radnego Rady Miasta Rzeszowa.  
 

3 
 

Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Edukacji 
Rady Miasta Rzeszowa. 
 

4 Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rodziny     i 
Pomocy Społecznej Rady Miasta Rzeszowa. 
 

5 
 

Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Zdrowia 
Rady Miasta Rzeszowa. 
 

6 Uchwała w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
Rady Miasta Rzeszowa. 
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7 Uchwała w sprawie zmian budżetu miasta Rzeszowa na 2007 r. 
 

7a Uchwała w sprawie zmian budżetu miasta Rzeszowa na 2007 r.  
 

7b Uchwała w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 
2007 roku. 
 

8 Uchwała w sprawie zmian w planie finansowym Gminnego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 r. 

  
9 Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów, do realizacji 

projektu pn. „Regionalne Centrum Transferu Nowoczesnych Technologii 
Wytwarzania” /druk nr: XXII/4/2007/. 
 

9a Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.  
 

9b Uchwała w sprawie wyrażenia zgody, na użyczenie nieruchomości 
położonej w Rzeszowie przy ul. Rynek. 
 

9c Uchwała w sprawie przyjęcia darowizny. 
 

9d Uchwała w sprawie powołania na okres V kadencji Rady Miasta 
Rzeszowa na lata 2006 – 2010 komisji dyscyplinarnych I i II instancji do 
orzekania w sprawach dyscyplinarnych pracowników mianowanych 
Urzędu Miasta Rzeszowa. 
 

10 Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia 
stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych w 2007 r. /druk nr: 
XXII/5/2007/. 
 

11 Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. /druk nr: 
XXII/3/2007/. 
 

12 Uchwała w sprawie przyjęcia na rzecz Gminy Miasto Rzeszów darowizny 
stanowiącej przyłącza wodociągowo-kanalizacyjne będące własnością 
osób fizycznych, zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich /druk 
nr: XXII/2/2007/. 
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13 Uchwała w sprawie przystąpienia do udziału w Seminarium Kontaktowym 

Dla Akcji Zdecentralizowanych w ramach Programu Uczenie się przez 
całe życie /druk nr: XXII/1/2007/. 

 
14 Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 119/27/2005 „Staromieście – Miłocin – Północ”      w 
Rzeszowie  /druk nr: XXII/6/2007/. 
 

15 Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
 

16 Zapytania i interpelacje. 
 

17 Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 
 

 
 
Ad.1 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa - przedstawił 
projekt uchwały w sprawie obsadzenia wygasłego mandatu w Radzie Miasta 
Rzeszowa w okręgu wyborczym nr 1 – Rzeszów. 
/tekst projektu uchwały wraz z pismem Komisarza Wyborczego w Rzeszowie 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
obsadzenia wygasłego mandatu w Radzie Miasta Rzeszowa         w 
okręgu wyborczym nr 1 – Rzeszów. 
 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 23 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
 
 
 
 

 Ad.2 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poprosił 
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wszystkich obecnych na sali aby powstali. Panią radną Beatę Ratajczak zaprosił 
do mównicy.  
Następnie odczytał tekst ślubowania: „Wierny Konstytucji i prawu 
Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować 
godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 
mieszkańców”. 
 
Radna pani Beata Ratajczak – wypowiedziała słowo: „Ślubuję”. 
 
Ślubowanie zostało zakończone. 
 

 Ad.3 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa - przedstawił 
projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Edukacji 
Rady Miasta Rzeszowa o osobę radnej p. radnej Beaty Ratajczak. 
 
Radny pan Andrzej Dec – poinformował, że także chce zostać członkiem 
Komisji Edukacji Rady Miasta Rzeszowa. Dodał, że uczestniczy                       w 
posiedzeniach tej Komisji, a dodatkowo jest członkiem tylko dwóch komisji 
stałych, więc jak najbardziej jest uzasadnione żeby został członkiem tej Komisji.  
 
Nikt nie zgłosił uwag do wniosku. 
 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
uzupełnienia składu osobowego Komisji Edukacji Rady Miasta 
Rzeszowa (o osoby pp. Radnych Beaty Ratajczak i Andrzeja 
Deca). 
 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 25 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
 
 
 

 Ad.4 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa - przedstawił 
projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rodziny     i 
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Pomocy Społecznej Rady Miasta Rzeszowa o osobę radnej pani Beaty Ratajczak. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
uzupełnienia składu osobowego Komisji Rodziny i Pomocy 
Społecznej Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 25 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
 

 Ad.5 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa - przedstawił 
projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Zdrowia 
Rady Miasta Rzeszowa o osobę radnej pani Beaty Ratajczak 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
uzupełnienia składu osobowego Komisji Zdrowia Rady Miasta. 
Rzeszowa 
 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 25 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
 

 Ad.6 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Rzeszowa /tekst projektu wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik  nr 6 do 
protokołu/. 
 
Radny pan Kazimierz Greń – w imieniu Klubu „Rozwój Rzeszowa” zgłosił 
kandydaturę pana Jana Mazura na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Rzeszowa. 
 
Radna pani Jadwiga Stręk  –  w imieniu  Klubu  „PiS”  zgłosiła kandydaturę 
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pana Jacka Kiczka na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Rzeszowa. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Rzeszowa: 
 
Radny pan Jacek Kiczek uzyskał 9 głosów „za” 
Radny pan Jan Mazur uzyskał 16 głosów „za” 
Głosów przeciwnych nie było, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Uchwała została przyjęta. 
Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Rzeszowa został 
wybrany radny pan Jan Mazur. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 16 radnych. 
 

 
Ad.7 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa szczegółowo przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 
budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r. /tekst uchwały wraz z załącznikami            i 
uzasadnieniem stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. Wyjaśniła, że „ jest to 
uchwała czyszcząca budżet 2007 roku”. Zwróciła uwagę na wprowadzaną 
autopoprawkę, dotyczącą zabezpieczenia w budżecie kwoty 50 000 złotych na 
podziemną trasę turystyczną. „Autopoprawka wnosi podzielenie tej kwoty na 
29 504 złote w wydatkach bieżących na utrzymanie trasy, oraz 20 496 złotych jako 
wydatki inwestycyjne na zakup eksponatów”. 
 
Pan Konrad Fijołek –  Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa  –  
poinformował,  że: 
- Komisja Ekonomiczno-Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w zakresie swojego działania. Opinia została przyjęta jednomyślnie 
(7 głosami „za”).            
 
Radny p. Andrzej Dec – powiedział: „w związku z tym, że w prezentowanej 
uchwale jest zapis mówiący o przekazaniu 500 000 złotych dla MPK – to 
chciałbym się dowiedzieć jaka jest sytuacja tego przedsiębiorstwa oraz kto zasiada 
w Radzie Nadzorczej RGK Spółka z o.o. ?”. 
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Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa odpowiedziała, że „zapis w budżecie Miasta na 2007 rok 
przewidywał dotację dla MPK w wysokości 7 800 000 złotych. Biorąc pod uwagę 
dodatkowe 500 000 złotych, suma dofinansowania wyniesie 8 300 000 złotych. 
Obecnie prowadzona jest szczegółowa analiza i monitoring sytuacji finansowej 
Spółki, która oczekuje na większe dopłaty. My uważamy, że dopłata jest zasadna. 
Chociaż po analizie 11 miesięcy ocenimy ostateczną kondycję spółki”. 

 
Pan Juliusz Sieczkowski – Prezes Zarządu Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej 
Spółka z o.o. – podał skład osobowy Rady Nadzorczej Spółki. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie zmian 
budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r.  
Uchwała została przyjęta wraz ze zgłoszoną autopoprawką. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 23 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 
 
Ad.7a 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa bardzo dokładnie przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 
budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r. (dot. m.in. zwiększenia dochodów budżetu o 
środki z Eko Funduszu ), /tekst uchwały wraz z załącznikami               i 
uzasadnieniem stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
że Komisja Ekonomiczno - Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji także pozytywnie zaopiniowała 
ten projekt uchwały.  

 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie zmian 
budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r.  
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 23 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 

 
Ad.7b 
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Pani Janina Filipek –Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie 
wygasają z upływem 2007 roku /tekst uchwały wraz z załącznikami       i 
uzasadnieniem stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. Wyjaśniła, że uchwała 
dotyczy wydatków, które nie wygasają, a wynikają z tego, że przetargi na 
inwestycje zostały rozstrzygnięte, inwestycje już są prowadzone, a zadania te nie 
zostały wpisane do budżetu Miasta na 2008 rok. Dlatego, żeby je zakończyć należy 
zabezpieczyć stosowne środki budżetowe. 
                                                
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
że Komisja Ekonomiczno - Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  

 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
wykazu wydatków które nie wygasają z upływem 2007 roku. 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 22 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
 
 
Ad.8 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w planie 
finansowym Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 
2007 r. /tekst uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem stanowi załącznik nr 
10 do protokołu/. 
                                                
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
że Komisja Ekonomiczno - Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  

 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
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Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie zmian 
w planie finansowym Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej na 2007 r. 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 22 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 

 
 
Ad.9 
 
Pani Stanisława Bęben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy Urzędu 
Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów, do realizacji projektu pn. 
„Regionalne Centrum Transferu Nowoczesnych Technologii Wytwarzania” /druk 
nr: XXII/4/2007/, (tekst uchwały wraz              z załącznikami i uzasadnieniem 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 
                                                
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
że Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały oraz Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów, do realizacji projektu pn. 
„Regionalne Centrum Transferu Nowoczesnych Technologii 
Wytwarzania”. 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 22 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
 
 
 
Ad. 9a 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. (tekst uchwały wraz z 
załącznikami i uzasadnieniem stanowi załącznik nr 12 do protokołu). Wyjaśnił, że 
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uchwała dotyczy podwyższenia kapitału MPWiK na realizację programu poprawy 
jakości wody pitnej. 
                                                
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
że w tej sprawie żadna z komisji się nie wypowiedziała. 

 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 20 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 
Ad. 9b 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody, na użyczenie nieruchomości 
położonej w Rzeszowie przy ul. Rynek (tekst uchwały wraz z załącznikami          i 
uzasadnieniem stanowi załącznik nr 12 do protokołu). Wyjaśnił, że dzierżawa 
dotyczy użyczenia nieruchomości (wejście do podziemnej trasy turystycznej) dla 
RGK Sp. z o.o. na okres 5 lat. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
że Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  

 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody, na użyczenie nieruchomości położonej              w 
Rzeszowie przy ul. Rynek. 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 20 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
 
 
Ad. 9c 
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Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia darowizny (tekst uchwały wraz                   z 
załącznikami i uzasadnieniem stanowi załącznik nr 13 do protokołu). Wyjaśnił, że 
darowizna dotyczy przejęcia przez Miasto terenów pod komunikację od Wojewody 
Podkarpackiego. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
że Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  

 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
przyjęcia darowizny. 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 20 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
 
Ad. 9d 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie powołania na okres V kadencji Rady Miasta Rzeszowa 
na lata 2006 – 2010 komisji dyscyplinarnych I i II instancji do orzekania w 
sprawach dyscyplinarnych pracowników mianowanych Urzędu Miasta Rzeszowa 
(tekst uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem stanowi załącznik nr 14 do 
protokołu).  
Zgodnie z wcześniejszymi uzgodnieniami do składu komisji dyscyplinarnych 
zaproponował: 
• Czesława Chlebka 
• Konrada Fijołka 
• Adolfa Gubernata 
• Antoniego Kopaszewskiego 
• Waldemara Szumnego  

 
 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili wolę pracy w komisji. 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
powołania na okres V kadencji Rady Miasta Rzeszowa na lata 2006 
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– 2010 komisji dyscyplinarnych I i II instancji do orzekania w 
sprawach dyscyplinarnych pracowników mianowanych Urzędu 
Miasta Rzeszowa. 
 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 20 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
 
Ad. 10 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta 
Rzeszowa w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych w 
2007 r. /druk nr: XXII/5/2007/. Tekst uchwały wraz              z załącznikami i 
uzasadnieniem stanowi załącznik nr 15 do protokołu. Wyjaśniła, że „uchwała 
dotyczy korekty wysokości stawek dotacji przedmiotowej dla ROSiR-u i wynika z 
konieczności urealnienia kwoty przychodów i kosztów uzyskanych przez ROSiR na 
poszczególnych obiektach  w 2007 roku”.     
                                            
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
że Komisja Ekonomiczno - Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 

 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały zmieniającej 
uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia stawek 
jednostkowych dotacji przedmiotowych w 2007 r.  
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 20 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
 
 
 
Ad. 11 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. (tekst uchwały wraz    z 
załącznikami i uzasadnieniem stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
że Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  

 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.  
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 22 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
 
 
Ad. 12 
 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia na rzecz Gminy Miasto Rzeszów darowizny 
stanowiącej przyłącza wodociągowo-kanalizacyjne będące własnością osób 
fizycznych, zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich /druk nr: 
XXII/2/2007/, (tekst uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem stanowi 
załącznik nr 17 do protokołu).  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
że Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  

 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
przyjęcia na rzecz Gminy Miasto Rzeszów darowizny stanowiącej 
przyłącza wodociągowo-kanalizacyjne będące własnością osób 
fizycznych, zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich. 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 20 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
 
 
Ad. 13 
 

PDF created with pdfFactory trial version www.pdffactory.com

http://www.pdffactory.com
http://www.pdffactory.com


 18 

Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia do udziału w Seminarium Kontaktowym 
Dla Akcji Zdecentralizowanych w ramach Programu Uczenie się przez całe życie 
/druk nr: XXII/1/2007/, (tekst uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem 
stanowi załącznik nr 18 do protokołu).  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
że Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
przystąpienia do udziału w Seminarium Kontaktowym Dla Akcji 
Zdecentralizowanych w ramach Programu Uczenie się przez całe 
życie . 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
 

 
Ad. 14 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –             w 
imieniu Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 119/27/2005 
„Staromieście – Miłocin – Północ” w Rzeszowie  /druk nr: XXII/6/2007/, (tekst 
uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem stanowi załącznik nr 19 do 
protokołu).  
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
że Komisja Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
Nr 119/27/2005 „Staromieście – Miłocin – Północ” w Rzeszowie . 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 23 radnych, głosów przeciwnych 
nie było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 

PDF created with pdfFactory trial version www.pdffactory.com

http://www.pdffactory.com
http://www.pdffactory.com


 19 

 
 
 
Ad. 15 
 
Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
 
Wszyscy radni otrzymali ksero wykazu zarządzeń Prezydenta Miasta Rzeszowa od 
28 listopada do 20 grudnia 2007 roku (załącznik nr 20 do protokołu). 
 
Nikt nie wniósł uwag, zapytań i zastrzeżeń do zarządzeń przedstawionych          w 
wykazie. 
 
 
Ad. 16 
 
Zapytania i interpelacje: 
 
1. Radna pani Marta Niewczas pisemnie zgłosiła interpelację                       o 

następującej treści: 
 

„Chciałabym podnieść temat podrzucania śmieci na osiedlu Krakowska – Południe, 
ul. Zbyszewskiego 4. Śmietnik po wolnej sobocie i niedzieli wygląda tragicznie. 
Zapisywanie numerów rejestracyjnych nic nie daje. Wręcz mieszkańcy spotykają się 
z wulgarnymi uwagami. Administracja osiedla nic nie robi, a wywóz śmieci drożeje. 
Może trzeba iść za przykładem osiedla           1000 – lecia (tam śmietniki są 
zamykane). 
Proszę o zainteresowanie się tą sprawą”. 
 
 
2. Radny pan Waldemar Szumny pisemnie zgłosił interpelację                       o 
następującej treści: 
 
„W związku z pismem Dyrektora Muzeum Okręgowego, dotyczącym 
funkcjonowania Muzeum Historii Miasta Rzeszowa, popieram potrzebę 
partycypowania w kosztach utrzymania tego Muzeum przez Miasto Rzeszów 
(około 100 000 złotych). Taka kwota jest niezbędna w przyszłorocznym budżecie, 
gdyż nie możemy dopuścić do likwidacji Muzeum Historii Miasta Rzeszowa ”. 
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3. Radna pani Józefa Winiarska pisemnie zgłosiła interpelację                      o 
następującej treści: 
 
„Kierowcy proszą Inżynierię Ruchu o zsynchronizowanie świateł na dużej 
obwodnicy, bo brak jej powoduje długie korki ”. 
 
4. Radny pan Waldemar Szumny pisemnie zgłosił interpelację                       o 
następującej treści: 
 
„W związku z projektem budżetu na 2008 rok i autopoprawką proszę                 o 
rozważenie przesunięć środków finansowych np. w ramach osiedla Zalesie,            
w kierunku zwiększenia kwoty w pozycji uzbrojenie terenu pod budownictwo 
jednorodzinne na kilku ulicach (obecnie 150 000 złotych). Są tam zdecydowanie 
większe potrzeby, chociażby dla ulicy Storczykowej. Takie sygnały otrzymywałem 
od mieszkańców z tego terenu ”. 
 
5. Radny pan Zdzisław Daraż ustnie zgłosił interpelację o następującej treści: 
 
„- czy pojawił się inwestor zamierzający wybudować hotel przy Hali na Podpromiu, 
bo Rada Osiedla zgłosiła inicjatywę budowy w tym miejscu parkingu ? 
- proszę o udzielenie mi informacji ile osób utraciło prawo do świadczeń z pomocy 
MOPS w 2007 roku”. 
 
6. Radna pani Marta Niewczas ustnie zgłosiła interpelację o następującej 
treści: 
„Rozważyć możliwość wprowadzenia na Hali na Podpromiu sieci 
szerokopasmowej”. 
 
Ad. 17 
 
Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa : 
1/ poinformował, że jutro tj. 21 grudnia br. odbędzie się wyjazd do Lubaczowa, 
gdzie został zamówiony obraz „Nadanie Praw Miejskich dla Rzeszowa”. Zaprosił 
do udziału w wyjeździe Przewodniczącego Komisji Kultury Rady Miasta, 
2/ zwrócił się z prośbą o przekazywanie opinii Radnych na temat testowanego 
sprzętu, który jest wykorzystywany podczas obrad Rady Miasta, 
3/ poinformował, że ostateczna decyzja w sprawie rozszerzenia granic Miasta 
będzie znana w ostatni dzień roku, tj. 31 grudnia 2007 r. 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
że najbliższa sesja Rady zaplanowana jest na ostatni wtorek grudnia 2007 r. tj. 28 
grudnia. Sesja ta rozpocznie się częścią uroczystą. 
 
Radny pan Zdzisław Daraż – poinformował, że posiedzenie Komisji 
Ekonomiczno-Budżetowej odbędzie się 28 grudnia 2007 roku (wtorek) o godz. 
8.00 w Ratuszu. 
 
 
Podczas obrad XXII sesji Rada Miasta Rzeszowa podjęła następujące uchwały: 
 

 
1. Uchwała Nr XXII/357/2007 -  w    sprawie    obsadzenia   wygasłego   mandatu 

w okręgu wyborczym nr 1 – Rzeszów. 
 

2. Uchwała Nr XXII/358/2007 - w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 
Edukacji Rady Miasta Rzeszowa. 

 
3. Uchwała Nr XXII/359/2007 - w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 

Rodziny i Pomocy Społecznej Rady Miasta Rzeszowa. 
 

4. Uchwała Nr XXII/360/2007 - w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 
Zdrowia Rady Miasta Rzeszowa. 

 
5. Uchwała Nr XXII/361/2007 - w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 

6. Uchwała Nr XXII/362/2007 - w sprawie zmian budżetu miasta Rzeszowa na 2007 
r. 

 
7. Uchwała Nr XXII/363/2007 - w sprawie zmian budżetu miasta Rzeszowa na 2007 

r.  
 

8. Uchwała Nr XXII/364/2007 - w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z 
upływem 2007 roku. 

 
9. Uchwała Nr XXII/365/2007 - w sprawie zmian w planie finansowym Gminnego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 r. 
 

10. Uchwała Nr XXII/366/2007 - w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów, 
do realizacji projektu pn. „Regionalne Centrum Transferu Nowoczesnych 
Technologii Wytwarzania”. 
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11. Uchwała Nr XXII/367/2007 - w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.  
 

12. Uchwała Nr XXII/368/2007 - w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 
nieruchomości położonej  w Rzeszowie przy ul. Rynek. 

 
13. Uchwała Nr XXII/369/2007 - w sprawie przyjęcia darowizny. 

 
14. Uchwała Nr XXII/370/2007 - w sprawie powołania na okres V kadencji Rady 

Miasta Rzeszowa na lata 2006 – 2010 komisji dyscyplinarnych I i II instancji do 
orzekania w sprawach dyscyplinarnych pracowników mianowanych Urzędu Miasta 
Rzeszowa. 

 
15. Uchwała Nr XXII/371/2007 - zmieniająca  uchwałę  Rady  Miasta  Rzeszowa w 

sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych w 2007 r.  
 

16. Uchwała Nr XXII/372/2007 - w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.  

 
17. Uchwała Nr XXII/373/2007 - w sprawie przyjęcia na rzecz Gminy Miasto 

Rzeszów darowizny stanowiącej przyłącza wodociągowo-kanalizacyjne będące 
własnością osób fizycznych, zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich. 

 
18. Uchwała Nr XXII/374/2007 -  w sprawie przystąpienia do udziału                  w 

Seminarium Kontaktowym Dla Akcji Zdecentralizowanych w ramach Programu 
Uczenie się przez całe życie. 

 
19. Uchwała Nr XXII/375/2007 – w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 119/27/2005 „Staromieście – Miłocin – 
Północ” w Rzeszowie. 

 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – w związku 
wyczerpaniem przyjętego porządku obrad dokonał zamknięcia XXII sesji Rady Miasta 
Rzeszowa . 
Obrady trwały od godz. 8.45 do godz. 11.45. 
 
 
Na tym protokół z XXII sesji Rady Miasta Rzeszowa zakończono. 
          
 
Protokołowała: 
Jolanta Ciebień 
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                                                                                             Przewodniczący  
                                                                                        Rady Miasta Rzeszowa  
 
                                                                                               Konrad Fijołek 
 
Sprawdził: 
        Dyrektor 
Biura Rady Miasta 
 
  Mirosław Kubiak 
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